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Z A P I S N I K 

2. sjednice Vijeća roditelja Osnovne škole Brezovica 
održane u Brezovici dana 24.02.2022. u 18:30 sati 

 
 
 

Predsjednica Vijeća roditelja Danijela Cerjan nije bila prisutna,  pa je uz suglasnost nazočnih roditelja 
Sjednicu vodio Ravnatelj škole Darko Rogalo, uz prisustvo kolegice defektolog Edite Dumić Petreković, 
a zapisnik je vodila Kristina Brkić. 
 
Sjednici je prisustvovalo 40-50 roditelja, članova Vijeća roditelja i ostalih roditelja zabrinutih za zdravlje 
i sigurnost svoje djece a koje je ugroženo nametnutim mjerama. 
 
Sjednica je sazvana na inicijativu roditelja, no na samom početku Sjednice ukazano je na veliki propust 
koji se dogodio, a to je da velika većina roditelja članova Vijeća nije uopće dobila službeni poziv za 2. 
sjednicu Vijeća roditelja, zbog čega nisu bili niti nazočni Sjednici, što je dovelo do opstrukcije Sjednice 
i do neostvarenog kvoruma, što je tek slijedećih dana utvrđeno jer je napravljen i propust da se na 
početku Sjednice nije utvrdio broj prisutnih članova Vijeća. Tako da roditelji mole da im se na uvid 
preko Vijeća roditelja dostavi točan popis svih roditelja koji su bili nazočni sjednici, temeljem liste na 
porti koju je svatko nazočan morao potpisati. 
 
 
Nakon usvajanja dnevnog reda 2. sjednice Vijeća roditelja, krenulo se po temama kako slijedi: 
 
1. USVAJANJE ZAPISNIKA KONSTITUIRAJUĆE SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA 
Ova točka je preskočena, pa ju je potrebno na slijedećoj Sjednici ponoviti. 
 
2. NOVE EPIDEMIOLOŠKE MJERE I NJIHOVA PROVEDBA 
Ravnatelj je rekao da je upravo dobio informaciju da od ponedjeljka maske neće biti obavezne. 
 
Okupljeni roditelji su bili jedinstveni u stajalištima i izjasnili su se ne samo protiv mjera testiranja, već i 

ostalih mjera obaveze nošenja maske, testiranja zdrave djece, samoizolacije zdrave djece, covid 

potvrda, a naročito su izrazili zabrinutost eventualnim obaveznim cijepljenjem djece. 

Za riječ se javljalo mnoštvo roditelja, koji su Ravnatelju postavljali konkretna pitanja i navodili svoju 

zabrinutost postojećim mjerama, koje nemaju niti zdravstvenu, niti zakonsku opravdanost.  

Roditelji su argumentirali svoje stavove, uz točne razloge zašto su protiv mjera, potkrepljeno 
znanstvenim objavama, kao i zakonskim člancima koje mjere krše. Iskazana je zabrinutost čestog 
testiranja na covid-19 između ostalog i zbog činjenice da na testovima piše da nisu za osobe ispod 16 



godina, da uputstva na hrvatskome jeziku nisu ni dobivena, zbog opasnosti od etilen oksida kojima su 
štapići impregnirani. Roditelji se protive testiranju zdrave djece, a naročito samoizolaciji zdrave djece, 
te da se djeca čiji roditelji su odbili testiranje šalju u samoizolaciju čim netko u razredu bude pozitivan, 
po čemu bi teoretski mogli biti često u izolacijama i ne prisustvovati nastavi.  
 
Roditelji su također ukazali na uvrede i verbalnu torturu koju pojedina djeca koja imaju poštedu 
nošenja maski prolaze, te da ih se izolira od druge djece i te da moraju sjediti sama u zadnjim klupama, 
čime se vrši diskriminira i da sve to psihički jako utječe na djecu. Na djecu se na hodnicima viče i poteže 
ih se za rukave ako ne nose maske. Ravnatelj je odgovorio da nema takvih saznanja, te da takvo 
postupanje osuđuje, na što su roditelji rekli da se na to već ukazivalo pa da se nije ništa poduzelo. 
 
Ukazano je i na općenito grubo i nepedagoško ponašanje pojedinih učitelja, za što su roditelji rekli da 
se isto već prijavljivalo, no ništa nije po tom pitanju učinjeno. 
 
Također je navedeno da postoji sada već dugoročni problem u komunikaciji, te da na mailove koje šalju 
ne dobivaju odgovore. 
 
Isto tako izraženo je nezadovoljstvo roditelja po pitanju samog postupka uvođenja testiranja. Škola nije 
zdravstvena ustanova specijalizirana za medicinske pripravke i dijeljenje istih posebice ne maloljetnoj 
djeci, te roditelji smatraju da je ugroženo njihovo pravo na sigurno djetinjstvo, a da je pedagoška 
ustanova postala žrtva politike te političkih igara, a u svemu tome trpe djeca. 
 
Osim toga izraženo je nezadovoljstvo da ih se prije uvođenja nečega (poput testiranja) što se direktno 
odnosi na njihovu djecu, nije unaprijed obavijestilo, da se nije sazvao sastanak na kojem bi to sve 
unaprijed bilo objašnjeno i gdje bi roditelji mogli iznijeti svoj stav, kao što je bilo u drugim školama, već 
da ih se dovelo pred gotov čin. Isto je navedeno da su razrednici i ravnatelji nekih drugih škola postupili 
prema zahtjevima i stavovima roditelja.  
 
Odgovor Ravnatelja uglavnom na sva pitanja je bio da on samo radi što mu Ministarstvo nalaže, zbog 
čega su Roditelji izrazili još veću zabrinutost i molili ga da se stavi na stranu djece i njihove dobrobiti.  
 
Ravnatelju je ukazano na kršenje zakona o odgoju i obrazovanju, kao i mnogih drugih zakona, 
konvencija i međunarodnih povelja. Ravnatelj je upozoren da se ne može opravdavati višim nalogom, 
te da je osoba koja provodi nalog osobno odgovorna za svoje postupke. 
 
Mama Kristina Horvatinčić je zatražila od Ravnatelja da se na Sjednici pročita i unese u Zapisnik dopis 
(u prilogu Zapisnika) roditelja 5d koji je na početku Sjednice uručen Ravnatelju. Nakon čitanja ostali 
roditelji su izjavili da to očitovanje predstavlja stav i svih drugih razreda i da mole da se tako unese u 
Zapisnik, te da mole da Ravnatelj to pošalje Ministarstvu obrazovanja i nadležnim institucijama čime bi 
se pomoglo Ravnatelju u argumentima prema nadređenima da usvoje zahtjeve i stavove roditelja. 
Ravnatelj je pozvao da prisutni glasaju jesu li za taj prijedlog, prijedlog je usvojen večinom glasova, uz 
samo 1 glas protiv i 1 glas suzdržan.  
 
Roditelji su molili da ih se u slučaju novih naputaka kontaktira, da se organizira sastanak i da se 
zajednički donese najbolja odluka za zaštitu djece. Ravnatelj je obećao da će tako postupiti. 
 
3.RAZNO 
Postavljanje kamera u svlačionice zbog krađa 
Roditelji su zbog učestalih krađa tražili postavljanje kamera, no time bi se narušavala intima i privatnost 
djece, već će se svlačionice zaključavati. Roditelji su zamoljeni da djecu ne šalju u školu sa previše 
novaca. 
 



Problem rasporeda obroka 
Tema koja se povlači godinama na Sjednicama roditelja. Roditelji mole da se reorganizira jelovnik, tako 
da se obroci zamjene, da grah, gulaš i slično budu u popodnevnoj smjeni, a namazi u jutarnjoj, a ne 
kako je sada. 
 
Maturalna putovanja i izleti 
Ravnatelj je rekao da će obavijestiti razrednike da ubrzaju plan izleta i putovanja. 
 
Škola Dragonožec i Kupinečki Kraljevac  
Početak izgradnje škole u Kraljevcu počinje 01.03.2022., a očekuje se da će biti dovršena 2023. godine. 
U Dragonošcu bi trebala biti od 1-4 razreda, ali se ne zna još točan početak radova. 
 
 
Zapisnik izradila 
Kristina Brkić 


